
Záznam 
 

z Redakčnej rady časopisu LAMAČAN, konanej dňa  3. júla 2007  
na MÚ Lamač 

 
 
Prítomní:  
 
JUDr. M. Bartovič, M. Čambalík, Ing. D. Valentovič, CSc., Mgr. J. Servanský,   
M. Pikulíková,  J. Kralovič, P. Šoula, B. Veselá 
 
Ospravedlnení  JUDr. J. Ondrišová, Mgr. Ing. Olekšák, Mgr. T. Sukopová, Ing. R. Stráňava, 
M. Slušný, Ing.C.Danišová, 
 
Program: 
 

1. Zahájenie 
2. Zhodnotenie ostatného čísla  Lamačan 6/2007 
3. Obsahová stránka najbližšieho čísla 7/8/2007 
4. Návrhy a rozdelenie tém čísla 9/2007 
5. Rôzne 

 
 
K bodu 1 
 
Redakčnú radu otvoril a viedol JUDr. Bartovič – predseda redakčnej rady.  
 
K bodu 2 
 
V úvode informoval RR o liste, ktorý obdržal od zástupcu vlastníkov bytov a NbP, 
Heyrovského 13, ako reakciu na článok uverejnený v Lamačanovi č. 5/07 pod názvom 
„Susedské naťahovačky na Heyrovského 13“. Prítomní sa osobne oboznámili s obsahom listu. 
 
M.Čambalík k tvrdeniam p. Pazeriniho informoval RR, že bola urobená autorizácia jeho 
vyjadrení, (ako doklad predložil e-mail zaslaný p. Pazerinim), taktiež bola urobená autorizácia 
vyjadrení ostatných osôb z článku. 
 
Predseda RR JUDr. Bartovič  dal hlasovať o požiadavke p. Pazeriniho na poskytnutie 
priestoru  na uverejnenie stanoviska v mesačníku Lamačan. 
 
Za: 0           proti: 0               zdržali sa: 3 
 
Vzhľadom k uvedenému RR neschválila poskytnutie priestoru ako z tématického hľadiska, 
tak aj vzhľadom na zameranie mesačníka č. 7/8/07.  
 
 
M. Pikulíková – vyslovila nespokojnosť s obrázkami uverejnenými v Lamačanovi č. 6/07 
k článku  „Deň detí“. Navrhuje, aby v budúcnosti boli uverejnené  obrázky detí všetkých 
vekových kategórií, vo väčšom počte a v menšej veľkosti.  
  



K bodu 3 
 

- Rozhovor s poslancom  (Mgr. Čanaky) – M.Čambalík 
- Antéty – Ing. Valentovič, Dr. Čech 
- Sviatok Cyrila a Metoda – Mgr. Čaniga 
- Oznam o darcovstve krvi – 4. október – B.Pikulíková 
- Parkovanie v Lamači – Ing. Olekšák 
- Kúpalisko Lamač – M.Čambalík 
- Rekonštrukcia cintorína – M. Čambalík 
- Jubilanti – B. Veselá 
- Ochrana úrody pred požiarmi – B. Veselá 
- Hrubé hody 2007 – pol stránky – B.Veselá 
- Uznesenia MZ – B. Veselá 
- Na kolesách proti rakovine – B. Veselá 
- Vítanie malých Lamačanov – B. Veselá 
- 30. výročie založenia ZŠ Lamač – riad. ZŠ 
- Cesta rozprávkovým lesom – informácia o akcii MC Obláčik 
- Zmena organizácie dopravy TESCO – M. Čambalík 
- Odpredaj zdravotníckych budov Rázsochy – M. Čambalík 
- Kriminalita v Lamači 

 
K bodu 4 
 
Mesačník Lamačan č. 9/07 bude tematicky rezervovaný dvom významným akciám v MČ 
Lamač : Hrubé hody 2007 a 30. výročie založenia ZŠ na Malokarpatskom námestí. 
 
K bodu 5 
 
Ing. Valentovič – informoval o ponuke Dr. Škorvankovej písať pravidelnú rubriku „Čriepky“. 
RR neplánuje vytvárať pravidelné rubriky, doporučuje požiadať, Dr. Škorvankovú aby  
predložila zoznam tém a významných udalostí, ku ktorým by napísala v nasledujúcom období 
príspevky.  RR na svojich zasadnutiach rozhodne o ich uverejnení v mesačníku.  Zabezpečí 
tajomník RR B. Veselá. 
 
Najbližšie zasadnutie RR je stanovené na dňa 4. septembra 2007 o 17.00 hod. v zasadacej 
miestnosti MÚ Lamač na 1. poschodí. 
 
Uzávierka mesačníka Lamačan č. 7/8/07 je určená na dňa 12. júla 2007. 
 
  
Tým bol program vyčerpaný a zasadnutie RR ukončené.    
 
 
  
 
Zapísala: Blanka Veselá – taj. RR Lamačan 
 
 
Schválil: JUDr. Marek Bartovič – predseda RR  


